

## Traffic Advice

### Relocation of bicycle racks in Kam Sheung Road Station Public Transport Interchange, Yuen Long

Members of the public are advised that, to facilitate the site preparation works for the property development at West Rail Kam Sheung Road Station, the bicycle parking racks will be relocated about 40 metres westward. The new cycle parking area as shown in the attached map will be opened on 14 December 2018 at 8:00 am.

All articles, including bicycles, left in the existing bicycle parking spaces should be removed according to the following timetable:

<b><u>FENCE-OFF of Existing Bicycle Parking Rack</u></b> (Removal of bicycles and articles by Owners ONLY)	<b><u>Date and Time</u></b> 14 December 2018 8:00 am
<b><u>CLOSURE of Existing Bicycle Parking Rack</u></b> (All remaining bicycles and articles to be removed away to temporary storage area by this company)	<b><u>Date and Time</u></b> 21 December 2018 8:00 am
<b><u>Temporary Storage Area</u></b> (All remaining bicycles and articles to be stored at temporary storage area)	<b><u>Date and Time</u></b> 8:00 am on 21 December 2018 to 8:00 am on 20 February 2019

Advance notices will be put up in the concerned bicycle parking spaces to remind the public to take away all their articles from the bicycle parking spaces before the suspension period.

## 交通通告

### 搬遷錦上路站公共運輸交匯處的單車泊車處

公眾人士請注意，為配合錦上路站公共運輸交匯處的物業發展的準備工作，現有單車泊車處將向西遷移約 40 米。新的單車泊車處於 2018 年 12 月 14 日上午 8 時正啟用，有關位置可參考附圖。

在封閉現有單車泊車處期間，物主自行將單車或其他物件在下列時間或之前移走。

<b><u>現有單車場圍封</u></b> (只准物主移走單車或其他物件)	<b><u>日期及時間</u></b> 2018年12月14日 上午8時
<b><u>現有單車場封閉</u></b> (所有單車或其他物件將被本公司移往臨時放區)	<b><u>日期及時間</u></b> 2018年12月21日 上午8時
<b><u>臨時存放區</u></b> (所有單車或其他物件將被存放在臨時存放區)	<b><u>日期及時間</u></b> 2018年12月21日上午08:00 至 2019年2月 20日上午8時

當局將會預早在該等單車泊車處預先張貼通告，提醒市民須在封閉期前取回自己放置在單車泊車處的所有物品。

附圖

